
Protokoll Tävlings kommi0émötet 2024-01-23 
 
Plats: Frösö kansliet 
Tid 18.00 
Närvarande: 
Niclas Lidström, Frösö IF 
Lennart Hamberg, ÖOK 
Johan Näslund, ÖOK 
Jörgen Ågran, OK Storsjön 
KrisPna Hammarfalk, Åre OK JHOF 
 
 
 
 

1. Mötet öppnades och Niclas hälsades välkommen. 
2. Tävlings- och bankontrollanter för 2024 utsågs så långt det gick. Flera förfrågningar 

ligger ute plus a> DM ultralång och DM sprint just nu inte har någon tävlingsledare då 
Magnus Johansson har avsagt sig de>a. Åre OK har inte haE något möte än så KrisFna 
vet inte vad som händer i den frågan. Niclas kollar med Frösö IF om de i  reserv kan gå 
in och ta DM sprint. Se bifogat dokument Tävlings och bankontrollanter 2024 

3. Tävlingar för 2025 läggs in i eventor. Klubbarna fyller på info och markerar ut plats 
DM ultralång Frösö IF Niclas kollar upp datum 
DM medel Frösö IF 23/8 Plats Järpen 
DM lång Litsbygden + ÖOK 24/8 Plats Järpen 
DM sprint Litsbygden 27/9 
DM na> Åre OK? KrisFna kollar 
NaFonella 
Storsjöträffen Ok Storsjön 24/5 
Torgnyloppet ÖOK 25/5 
ÅreZällen 3-dagars Frösö IF, ÖOK, Åre OK? 4-6 juli 
Loffelunken ÖOK 20/9 
Älgjakten OK Storsjön 21/9 
De tävlingar som inte är inlagda är alltså DM ultralång och DM na> 
 

4. Hur blir det med värdetävling? Jo Frösö IF är intresserade a> uFfrån diskussionen på 
hös_nget 2023 arrangera ungdoms-SM och då kanske i Björnen. Niclas tar över de>a 
ärende. OK Storsjön vill vara medarrangör men inte fronta. Johan tar upp frågan i 
ÖOK då Frösön vill ha fler klubbar med som arrangörer. KrisFna meddelar Fredrik 
Ahrlen på SOFT och ger honom kontaktuppgiEer Fll Niclas. VikFgt är a> i de>a skede 
få veta förutsä>ningarna och vilket stöd man får från SOFT. 

5. Stafe0 2024 Diskuterades och Johan Näslund och Lennart Hamberg frågar Torgny om 
det kan läggas en stafe> i samband med Rannåsdagarna. Det är för sent a> få in DM 
stafe> i år men Fll nästa år finns det möjlighet. Då måste det ligga med i planeringen 
av datum för 2025 som ska färdigställas på e> extra möte före 31/3 i år.  

6. Arrangemang i skogen möte 28/1. KrisFna påminner om a> det är vikFgt a> 
klubbarna kommer på de>a infomöte och a> det måste anmälas. 



7. Åldersfördelningen på våra DM diskuterades eEer förfrågan om a> gå Fllbaka Fll 5-
årsintervaller då Jämtland-Härjedalen är unik med 10-årsintervaller. KrisFna tar med 
sig frågan Fll JHOF styresle . Förslag från tävlingskommi>én är a> ta upp diskussionen 
på VårFnget. 

8. Inga övriga frågor. 
9. Ansvar för nästa extra möte före 31/3 lämnas över Fll Lennart Hamberg då KrisFna 

har avgå> som tävlingsansvarig. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
KrisFna Hammarfalk 
Justeras via mail Fll alla som näravarde vid mötet. Svar ska ske om det ska korrigeras eller är 
ok inom en vecka. 
 

 
 


